
Zápis z jednání členské schůze Vodárenského sdružení obcí Halže konané  

dne 23. listopadu 2023 na obecním úřadu v Halži. 

 

Účast:  
Ing. Rudolf Kodalík (Bor), Jaroslav Sýkora (Ctiboř), Pavel.Ryba (Částkov), František Čurka 
(Halže), Václav Raba (Chodský Újezd), Karel Fišpera (Stráž), Mgr. Silvie Vajskebrová 
(Studánka), Kateřina Cibulková (Zadní Chodov), David Hanko (Chodová Planá). 
 
Plné moci k zastupování: 
Aurel Ardeleanu (Lom) na předsedu VSO 
Ing. Pavel Nutil (Planá) na předsedu VSO 
Mgr. Petr Vrána (Tachov) na předsedu VSO 
 
Omluveni: 
Mgr. Jitka Valíčková (Staré Sedliště) 
 
Nepřítomni: 
Kateřina Cibulková (Zadní Chodov) 
Markéta Staňková (Tisová) 
 
Hosté: 
Ing. Z. Frček, MBA – ředitel VODAKVA, a.s., Karlovy Vary 
 
Jednání členské schůze zahájil a průběh řídil předseda F. Čurka. Konstatoval usnášeníschopnost 
jednání a předložil návrh programu jednání. 
 
Navržený program jednání členské schůze byl jednomyslně schválen. 
 
Program:  

1. Zahájení, schválení programu 
2. Kontrola usnesení, zpráva o činnosti předsedy VSO 
3. Rozpočet VSO na rok 2024 
4. Střednědobý výhled rozpočtu do roku 2027 
5. Žádosti o příspěvky VSOZČ a VaK KV, a.s. na krytí nákladů na provoz VSO  
6. Informace o aktuálním stavu majetku a plánech rozvoje majetku VSO 
7. Různé 

 
2. Kontrola usnesení, zpráva o činnosti předsedy 
 Usn.č.307 – schválení auditora pro r. 2023 – objednán u KÚ PK 
 Usn.č.309 – žádosti o příspěvky na provoz VSO 2023 – žádosti odeslány 
 
 
Práce předsedy: 

- Vyřízení závěrů členské schůze 
- Odeslání stanovisek k žádostem o prodej pozemku v k. ú. Ctiboř 



- Příprava rozpočtu a výhledu na rok 2024 
- Zabezpečení členské schůze 
- Základnová stanice T-Mobilu – VDJ Bor – plánovaná demontáž 
- Územní souhlas Odpařovací stanice oxidu uhličitého (CO2) na ÚV Svobodka 
 

 
 
Usnesení číslo 310: 
Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže schvaluje zprávu o kontrole usnesení a o 
činnosti předsedy VSO. 

Hlasování:  Pro  11      , Proti   0     , Zdrželo se 0 
 

 

    3.   Rozpočet VSO za rok 2024  

Návrh rozpočtu byl zveřejněn na webových stránkách svazku, členským obcím bylo rozesláno 
oznámení o vyvěšení. Vyvěšení bylo v souladu se zákonem. Jeho součástí je i návrh na 
příspěvek Domácímu hospici Západ, z.s., ve výši 30000,- Kč 

Komentář k návrhu podal předseda VSO.  
 
 
 
Usnesení číslo 311: 
Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže schvaluje Rozpočet VSO za rok 2024 jako 
vyrovnaný ve výši 566000,- Kč 

      Hlasování:  Pro   11      , Proti     0    , Zdrželo se   0  

 

Usnesení číslo 312:  

Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže schvaluje příspěvek Domácímu hospici 
Západ, z.s., Tachov, ve výši 30000,- Kč a podpisem Darovací smlouvy pověřuje předsedu 
svazku.   

               Hlasování:  Pro   11      , Proti     0    , Zdrželo se   0     

 

4. Střednědobý výhled rozpočtu do roku 2027 

Předseda VSO doporučuje schválit Střednědobý výhled rozpočtu do roku 2027.  

 

Usnesení číslo 312: 
Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže schvaluje Střednědobý výhled rozpočtu do 
roku 2027. 

           Hlasování:  Pro  11     , Proti    0       , Zdrželo se.  0 



5. Žádosti o příspěvky VSOZČ a VaK KV, a.s. na krytí nákladů na provoz VSO  

Podání žádostí zdůvodnil předseda VSO. 

Usnesení číslo 313: 
Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže schvaluje Žádosti o příspěvky VSOZČ a 
VaK KV, a.s. na krytí nákladů na provoz VSO v roce 2024. 

                      Hlasování:  Pro   11    , Proti     0      , Zdrželo se.  0 

 

6. Informace o aktuálním stavu majetku a plánech rozvoje majetku VSO 

      Informace podal ředitel společnosti Ing. Zdeněk Frček, MBA: 
 

- Doplnil informaci k územnímu řízení na odpařovací stanici CO2. 
- Odložená realizace úpravy vstupu do ÚV Svobodka, možnost financování pomocí 

zdrojů VSO. 
- Dokončeno přestěhování střediska dopravy na ÚV Svobodka 
- Oprava fasády ÚV Svobodka 
- Nátěry střech na VDJ 
- Na ÚV proběhla kontrola KHS 
- Na VD Lučina problémy s výskytem manganu a sinic – řeší ultrafiltrace 
- Výpadky elektřiny na ÚV Svobodka – řešeno elektrocentrálami 
- S Plz. krajem řešeny Zásady územního rozvoje (finanční podpora od PK) 
- Využití prostředků přesunem části z investic na opravy 
- Energie nakupována ve spotových cenách přináší úspory 

 
Diskuse: 
K. Fišpera: Jaká je reakce na oznámení vodoprávního úřadu ke snižování fosforu v povodí Mže. 
Ing. Frček: Společnost se proti požadavku povodí odvolalo k MZe. Případná opatření na ČOV 
by řešila VODAKVA. V současné době jsou všechny ČOV provozované společností vybaveny 
technologiemi pro řešení fosforu dle platných limitů. 

 
 

Usnesení číslo 314: 
Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže bere na vědomí informace k aktuálnímu 
stavu provozu a výhledu rozvoje majetku VSO. 

 
Hlasování:  Pro   11, Proti    0, Zdrželo se 0 

 
 

7. Různé 
Ing. Frček informoval o cenovém vzorci pro cenu V a S na rok 2024. Cena by měla vzrůst o 
3% na cca 110,25 Kč včetně  12 % DPH. 
 
 
František Čurka 
Předseda VSO 


